
Protokół Nr 51/2008 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Lipnie 

w dniu 14 kwietnia 2008 roku 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie zostało zwołane przez Przewodniczącego Zarządu 

Krzysztofa Baranowskiego. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Zarządu (na 5-osobowy skład Zarządu), co stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

/lista obecności w załączeniu do protokołu/ 

Nadto udział wzięli: 

1. Zbigniew Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie. 

2. Barbara Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie. 

3. Anna SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

4. Józef Predenkiewicz- Przewodniczący  Rady Powiatu w Lipnie.  

5. Janina Płukis- Dyrektor Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Lipnie. 

6. Edward Czubakowski -Prezes Włocławskiego Towarzystwa Naukowego.  

7. Monika Jabłońska- Kierownik Działu Promocji WyŜszej Szkoły Humanistyczno- 

Ekonomicznej we Włocławku.   

 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 9.15 Przewodniczący Zarządu Powiatu K. Baranowski, witając 

zebranych członków Zarządu oraz zaproszonych gości w Starostwie Powiatowym w Lipnie.  

Następnie Zarząd Powiatu w Lipnie przyjął jednogłośnie protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu                   

w Lipnie  w dniu 8 kwietnia 2008r.  

Przewodniczący Zarządu K. Baranowski przedstawił proponowany porządek obrad. Poprosił                    

o zgłaszanie ewentualnych uwag. Uwag nie było.   

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął następujący porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie pisma Zespołu Placówek Oświatowych w Wielgiem w sprawie 

uruchomienia punktu konsultacyjnego Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Lipnie roku 

2008 /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/  

2. Zatwierdzenie zadań rzeczowych szkół ponadgimnazjalnych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Lipnowski /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

3. Rozpatrzenie pisma Parafii Rzymsko-Katolickiej w Grochowalsku w sprawie 

dofinansowania renowacji głównego ołtarza w kościele parafialnym /ref. Pani A. SmuŜewska 

– Naczelnik Wydziału OKSZ/ 



4. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Dobrzyniu nad Wisłą w sprawie sfinansowania 

druku 1000 egzemplarzy gazetki szkolnej ,,OIKOS”/ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik 

wydziału OKSZ/ 

5. Rozpatrzenie pisma Tomasza Tomaszewskiego i Jarosława Sztubackiego  z prośbą o 

wsparcie finansowe druŜyny siatkarskiej /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik wydziału 

OKSZ/ 

6. Rozpatrzenie pisma Dyrekcji i Samorządu Uczniowskiego Zespołu Szkół 

Technicznych w Lipnie w sprawie dofinansowania jednodniowej wycieczki do Poznania, 

planowanej w miesiącu czerwcu dla uczniów szkoły /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik 

Wydziału OKSZ/ 

7. RozwaŜenie moŜliwości utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym i znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami spręŜonymi i włączeniem jej w strukturę Zespołu Szkół 

Specjalnych w Lipnie /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na wykonanie 

w 2008 roku zadania publicznego pn. ,,Organizacja Powiatowych Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej 

szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. Prowadzenie powiatowego 

współzawodnictwa szkół oraz gmin Powiatu Lipnowskiego” związanego z realizacją zadań 

samorządu powiatu przez organizacje pozarządowe i inne podmioty prowadzące działalność 

poŜytku publicznego /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

9. Omówienie powołania pełnomocnika lub osoby uprawnionej dla rozwiązania sytuacji 

warsztatów szkolnych  ZST w Lipnie i powołania Centrum Kształcenia Praktycznego   /ref. 

Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

10. Rozpatrzenie pisma Kujawsko-Pomorskiego Doradztwa Rolniczego w Minikowie w 

sprawie wsparcia organizacji Targów Turystyczno-Ogrodniczych ,,Lato na wsi 2008”, 

planowanych na dzień 11 maja 2008 r. /ref. Pani J. Daroszewska – Kierownik Zespołu ds. 

Rozwoju Lokalnego i Promocji/  

11. Ustalenie propozycji terminu i porządku obrad XX sesji Rady Powiatu w Lipnie – 

zaopiniowanie projektów uchwał kierowanych na tę sesję: 

      - projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z 

wykonania budŜetu Powiatu Lipnowskiego na 2007 rok oraz absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Lipnie z tytułu wykonania budŜetu na 2007 rok /ref. Pani B. Małkiewicz – 

Skarbnik Powiatu/ 

      - projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie zmiany Uchwały Nr 



XXV/171/2005 z dnia 22 kwietnia 2005 roku w sprawie ustalenia źródeł dochodów 

własnych i ich przeznaczenia oraz wskazania jednostek budŜetowych, które utworzą 

rachunek dochodów własnych /ref. Pani B. Małkiewicz – Skarbnik Powiatu/ 

      - projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie realizacji projektu ,,VI Sympozjum  

Naukowe” Edukacja medialna, młodzieŜ, wartości – nieuczesanych myśli kilka”/ref. Pani 

J. Daroszewska – Kierownik Zespołu ds. Rozwoju Lokalnego i Promocji/ 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie pełnienia przez Powiat Lipnowski 

roli beneficjenta oraz partnera w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w latach 

2008-2013 /ref. Pani J. Daroszewska – Kierownik Zespołu ds. Rozwoju Lokalnego i 

Promocji/ 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie wystąpienia do Kuratora Oświaty o 

wyraŜenie zgody na włączenie Centrum Kształcenia Praktycznego w Zespół Szkół 

Technicznych im. Ziemi Dobrzyńskiej w Lipnie /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik 

Wydziału OKSZ/ 

12. Przedstawienie informacji przez Kanclerza WSHE we Włocławku dotyczącej 

współpracy z Powiatem Lipnowskim. 

13. Sprawy róŜne 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu w Lipnie przeszedł do realizacji porządku obrad. 

 

 

 Ad. 1. Rozpatrzenie pisma Zespołu Placówek Oświatowych w Wielgiem w sprawie 

uruchomienia punktu konsultacyjnego Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Lipnie 

roku 2008 /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty przedstawiła przedmiotowe pismo.  

J.Płukis- Dyrektor Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Lipnie- powiedziała, ze 

moŜliwe jest utworzenie punktu konsultacyjnego Poradni w Zespole Szkół w Wielgiem, pod 

warunkiem spełnienia przez szkołę podstawowych warunków jakim jest udostępnienie 

pomieszczenia, zabezpieczenie testów psychologicznych, których koszt zakupu kształtuje się 

w wysokości  2 tys. zł, udostępnienie kserokopiarki, papieru ksero, którego  zuŜywa się duŜo 

na potrzeby Poradni, pokrywanie kosztów delegacji pracownika. Wskazała, Ŝe wystąpiła 

konieczność przebadania dzieci z ,,zerówek” , które nie były  właściwie przygotowane do 

nauki w szkole.         



A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ-  powiedziała, Ŝe w tej sytuacji naleŜałoby 

skierować zapytanie do Wójta Gminy Wielgie, czy gmina pokryje koszty związane z 

uruchomieniem punktu konsultacyjnego Poradni  w Zespole Szkół w Wielgiem.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe Naczelnik Wydziału Oświaty wraz z Dyrektor 

Poradni winny skonsultować się w tej kwestii z władzami Gminy Wielgie. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie upowaŜnił Dyrektor Poradni 

Psychologiczno- Pedagogicznej w Lipnie J. Płukis i Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia A. SmuŜewską do uzgodnienia kwestii uruchomienia punktu 

konsultacyjnego Poradni w Zespole Szkół w Wielgiem z władzami Gminy Wielgie.       

J. Płukis- Dyrektor Poradni- poinformowała, Ŝe nie ma problemów z funkcjonowaniem juŜ 

istniejących punktów konsultacyjnych Poradni na terenie innych gmin, gdyŜ władze tych 

gmin pokrywają wszelkie koszty związane z ich  funkcjonowaniem.  

Nadto wskazała, Ŝe trwa remont internatu Zespołu Szkół w Skępem w związku z planowanym 

przeniesieniem punktu konsultacyjnego Poradni. Powiedziała, Ŝe pojawiła się moŜliwość 

przeniesienia punktu konsultacyjnego z wyŜszej kondygnacji na parter budynku internatu ZS 

w Skępem, co jest związane z wykonaniem wykonania następujących prac remontowych: 

wymiana instalacji elektrycznej, przeniesienie linii telefonicznej, załoŜenie płytek, malowanie 

ścian i załoŜenie listy tzw. odbojnicy na korytarzu, który będzie zarazem poczekalnią Poradni, 

wymiana drzwi wewnętrznych, wzbogacenie oświetlenia na korytarzu, załoŜenie polbruku 

przed wejściem do budynku, w którym będzie się mieścił punkt konsultacyjny Poradni.        

Wyraziła niepokój w imieniu pracowników Poradni, którzy nie posiadają wiedzy dotyczącej 

przeszłej lokalizacji Poradni.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, ze jego zdaniem Poradnia powinna być zlokalizowana 

w jednym miejscu, a nie mieć punkty konsultacyjne w kaŜdej gminie, gdyŜ powiat ponosi 

koszty remontów powstania nowych punktów konsultacyjnych i inne koszty związane z 

utrzymaniem tych punktów.  

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ-  poinformowała, Ŝe zrobiła rozeznanie, czy 

Poradnia mogłaby być dobudowana do Zespołu Szkół w Lipnie, ale uzyskała informację, ze w 

miejscu, w którym mogłaby być dobudowana są zbiorniki z nieczystościami. Wskazała, ze 

według jej wiedzy zbiorniki zostały umieszczone dalej  i siedziba Poradni mogłaby spokojnie 

powstać w tym miejscu.   

Przewodniczący Zarządu- powiedział, ze do końca tygodnia ( najprawdopodobniej w piątek) 

wraz z Dyrektor Poradni i Naczelnik Wydziału Oświaty dokonają rozeznania, czy siedziba 



Poradni mogłaby zostać dobudowana do Zespołu Szkół w Lipnie. Dodał, Ŝe do czasu 

wybudowania siedziby Poradni będzie ona tymczasowo funkcjonować w lokalu zastępczym, 

którym dysponuje SP ZOZ w Lipnie  przy ul. Piłsudskiego18, który składa się z dwóch pokoi, 

kuchni, łazienki i korytarza. Zwrócił się z pytaniem, czy warto tworzyć punkty konsultacyjne 

Poradni, jeŜeli planowane jest pobudowanie nowej siedziby Poradni.  

J. Płukis- Dyrektor Poradni- powiedziała, Ŝe jako Dyrektor Poradni nie zaleŜy jej na 

tworzeniu nowych punktów konsultacyjnych Poradni, gdyŜ chciałaby aby Poradnia została 

zlokalizowana w jednej juŜ docelowej siedzibie. Dodała, Ŝe mieszkanie przy ul. Piłsudskiego 

jest zbyt małe, by mogłyby się w nim pomieścić biura Poradni.  

T. Woźnicki- powiedział, Ŝe naleŜy współpracować z tymi gminami, które są zainteresowane 

utworzeniem punktów konsultacyjnych Poradni.   

Przewodniczący Zarządu-  powiedział, ze wobec takiej sytuacji naleŜy zastanowić się nad 

wypowiedzeniem umowy najmu podmiotom np. szkołom niepublicznym znajdującym się w 

szkołach ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Lipnowski. 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ- powiedziała, Ŝe istnieje rozwiązanie dla 

funkcjonowania Poradni do czasu, kiedy nie będzie miała swojej stałej siedziby, a mianowicie 

powstaną punkty konsultacyjne w Zespole Szkół w Lipnie i Zespołu Szkół Technicznych w 

Lipnie, punkt konsultacyjny w Skępem, w który ze względu na poczynione nam remonty 

mógłby funkcjonować codziennie, jak równieŜ juŜ istniejące punkty konsultacyjne w 

Tłuchowie, Dobrzyniu, Bobrownikach i po uzgodnieniach ewentualnie w Wielgiem, zaś biura 

Poradni zostałby tymczasowo zlokalizowane w lokalu mieszkalnym przy ul.Piłsudskiego 18.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, ze naleŜy podjął juŜ jakieś konkretne decyzje 

dotyczące Poradni i w tym celu w piątek 18.04.2008r. zorganizuje wyjazd do Zespołu Szkół 

w Lipnie, by zrobić rozeznanie odnośnie moŜliwości dobudowania przy Zespole Szkół w 

Lipnie siedziby Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Lipnie.  

 

Ad.2. Zatwierdzenie zadań rzeczowych szkół ponadgimnazjalnych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Lipnowski /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału 

OKSZ/ 

Wicestarosta P. Wojciechowski- powiedział, ze jest pozytywna opinia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki  co do przedłoŜonych zadań rzeczowych dla szkół 



ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Lipnowski. Powiedział, Ŝe naleŜy mieć 

świadomość, Ŝe planowanych oddziałów jest więcej niŜ młodzieŜy gimnazjalnej, ale nie 

naleŜy zamykać potencjalnych uczniom drogi nauki w wybranym kierunku.  

J. Kalinowski- powiedział, Ŝe na Komisji Oświaty rozpatrywane były zadania rzeczowe szkół 

i komisja uznała, ze nie naleŜy ograniczać młodzieŜy moŜliwości nauki wybranej 

specjalności, gdyŜ inaczej poszukają sobie szkoły poza naszym powiatem, co powoli staje się 

działaniem powszechnym i jest zjawiskiem wielce niepokojącym.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie zatwierdził zgłoszone przez 

szkoły ponadgimnazjalne prowadzone przez Powiat Lipnowski zadania rzeczowe, wskazując, 

ze uruchomienie danego kierunku nauczania będzie moŜliwe po spełnieniu podstawowego 

warunku, jakim jest wymagana liczba uczniów w oddziale w danym roku szkolnym.      

 

Ad. 3. Rozpatrzenie pisma Parafii Rzymsko-Katolickiej w Grochowalsku w sprawie 

dofinansowania renowacji głównego ołtarza w kościele parafialnym /ref. Pani A. 

SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

Przewodniczący Zarządu- przedstawił przedmiotowe pismo. Powiedział, ze nie jest moŜliwe 

dofinansowanie tegoŜ przedsięwzięcia, gdyŜ nie jest to zadanie własne. Zaproponował 

zwrócenie się do Przewodniczącego Rady o zorganizowanie wśród radnych zbiórki 

pienięŜnej, z której dochód zostanie przekazany na renowację ołtarza w Grochowalsku.    

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie rozpatrzył pismo negatywnie 

z uwagi na fakt, iŜ nie jest to zadanie własne powiatu. Równocześnie Zarząd Powiatu w 

Lipnie postanowił zwrócić się do Przewodniczącego Rady o zorganizowanie i 

przeprowadzenie na najbliŜszej sesji Rady Powiatu zbiórki pienięŜnej, z której dochód 

zostanie przekazany na renowacje ołtarza głównego kościoła w Grochowalsku.  

 

Ad.4.    Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Dobrzyniu nad Wisłą w sprawie 

sfinansowania druku 1000 egzemplarzy gazetki szkolnej ,,OIKOS”/ref. Pani A. 

SmuŜewska – Naczelnik wydziału OKSZ/   

A.SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- przedstawiła 

przedmiotowe pismo. Powiedziała, Ŝe gazetka OIKOS jest wydawana z okazji odbywającego 

się w Zespole Szkól w Dobrzyniu n/W sympozjum naukowego i ma na celu promocję szkoły i 



przyciągnięcie do szkoły przyszłych uczniów. Wskazała, ze Zespół Szkól w Dobrzyniu 

otrzymał dofinansowanie ze środków unijnych na zorganizowanie Sympozjum, jednak ta 

informacja zbyt późno dotarła i na wydanej gazetce nie moŜna było umieścić umieścił loga 

środków unijnych. Wskazała, ze koszt druku gazetki wynosił 2 tys. zł Dodała, ze co roku 

Zarząd Powiatu w Lipnie finansował skromniejsze wydanie gazetki do kwoty 1 tys. zł. 

Nadmieniła, Ŝe sympozjum w głównej części finansowane jest ze środków pozyskanych od 

sponsorów.    

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe wszystko w kwestii organizacji Sympozjum 

zrobiono od tyłu. Wskazał, Ŝe Zespól Szkół w Dobrzyniu mógł w ogóle nie otrzymać 

środków unijnych na organizowane Sympozjum, poniewaŜ same złoŜenie wniosku o 

dofinansowanie nie jest równoznaczne z uzyskaniem dofinansowania. Ponadto na skutek 

złoŜonego przez słuŜby Starostwa protestu powiat otrzymane wnioskowaną kwotę 

dofinansowania w wysokości 50 tys. zł Wskazał, Ŝe Dyrekcja Zespołu Szkół w Dobrzyniu nie 

kontaktowała się w kwestii dofinansowania druku gazetki OIKOS. Zaznaczył, ze jeŜeli 

samorząd powiatowy miałby finansować druk gazetki to powinien  mieć wpływ na to co 

ukaŜe się w gazetce tzn. powinna się w niej znaleźć informacja o powiecie, o planach i 

zamierzeniach władz powiatu, a Ŝadna wzmianka o powiecie się w niej nie ukazała.     

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ- powiedziała, Ŝe gazetka OIKOS wydawana 

przez Zespól Szkól w Dobrzyniu n/W promuje szkołę i zamieszczone są tam tylko informacje 

dotyczące szkoły o organizowanego sympozjum. Dodała, Ŝe nigdy Dyrekcja szkoły nie 

uzgadniała druku gazetki z władzami powiatu.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, iŜ poprosi Dyrektora Zespołu Szkół w Dobrzyniu na 

rozmowę w tej kwestii i w związku z powyŜszym zaproponował podjęcie decyzji w sprawie 

pokrycia kosztów druku gazetki do czasu rozmowy z dyrektorem.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie przychylił się do propozycji 

Przewodniczącego Zarządu.   

 

Na posiedzenie Zarządu przybyli Prezes Włocławskiego Towarzystwa Naukowego Edward 

Czubakowski i Monika Jabłońska- Kierownik Działu Promocji WyŜszej Szkoły 

Humanistyczno- Ekonomicznej we Włocławku.   

W związku z powyŜszym Przewodniczący Zarządu przeszedł do realizacji 12 punku porządku 

obrad.  



 

Ad.12. Przedstawienie informacji przez Kanclerza WSHE we Włocławku dotyczącej 

współpracy z Powiatem Lipnowskim. 

E. Czubakowski- Prezes WTN- powiedział, ze Włocławskie Towarzystwo Naukowe skupia 

ponad 500 członków, a jego działalność nakierowana jest na promowanie i inspirowanie 

lokalnych badań naukowych, popularyzowanie najnowszych osiągnięć wiedzy, publikowanie 

materiałów szczególnie dot. Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej. Poinformował, Ŝe Włocławskie 

Towarzystwo Naukowe jest organem załoŜycielskim w stosunku do WyŜszej Szkoły 

Humanistyczno – Ekonomicznej we Włocławku, wobec której sprawuje równieŜ funkcje 

nadzorczą. Nadmienił, Ŝe w chwili obecnej w WyŜszej Szkole Humanistyczno- Ekonomicznej 

studiuje ponad 5 000 studentów w systemie stacjonarnym i niestacjonarnym z województwa 

kujawsko- pomorskiego.  

Zaproponował współpracę w zakresie doradztwa, szkoleń, ekspertyz z róŜnych dziedzin, 

mając świadomość, Ŝe są duŜe potrzeby w tym względzie. Powiedział, iŜ złoŜyli ofertę 

współpracy z władzami powiatu lipnowskiego i podobne porozumienia dotyczące współpracy 

podpisali z władzami powiatów ościennych. Dodał, Ŝe Towarzystwo jest organizacją non-

profit, nie nastawioną na zarabianie.  

M. Jabłońska- Kierownik Działu Promocji WSHE- powiedziała, Ŝe WyŜsza Szkoła 

Humanistyczno- Ekonomiczna we Włocławku  ma misje o charakterze prospołecznym tj. 

chce słuŜyć regionowi. Wskazała, ze w ramach współpracy WSHE uruchomiłoby w jednej ze 

szkól prowadzonych przez Powiat Lipnowski punkt rekrutacyjny. Poinformowała, ze w 

ramach współpracy byłoby moŜliwe objęcie patronatu nad wybraną szkołą, występowanie z 

wnioskami jako partnerzy, WSHE byłoby w stanie przygotować specjalną ofertę studiów 

podyplomowych. Dodała, Ŝe przygotowane porozumienie ma charakter ogólny, które moŜe 

przybrać konkretne wymiary, uszczegóławiając obszary przyszłej współpracy.  

A.SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ- powiedziała, Ŝe WSHE przesłała juŜ projekt 

porozumienia dot. współpracy, który przejrzał radca prawny i z naszej strony byłyby 

następujące uwagi do przesłanego porozumienia- by dopisać paragraf, Ŝe nawiązana 

współpraca nie moŜe obciąŜać finansowo powiatu lipnowskiego oraz wykreślić zapis, ze 

rozwiązanie współpracy jest moŜliwe w wyjątkowym okolicznościach, by moŜliwe było 

rozwiązanie współpracy bez podania przyczyny w ciągu całego roku.  

Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu- powiedział, Ŝe porozumienie powinno precyzować okres 

wypowiedzenia współpracy.  



M. Jabłońska- Kierownik Działu Promocji WSHE- powiedziała, ze w ramach współpracy 

WSHE chciałaby uruchomić punkt informacyjno- rekrutacyjny w jednej ze szkól 

prowadzonych przez Powiat Lipnowski, a od władz powiatu oczekują wskazania tej szkoły, 

miejsca, w którym zostałby uruchomiony ten punkt i osoby, która będzie go prowadziła. 

Dodała, Ŝe WSHE pokryje wszystkie koszty związane z prowadzeniem tego punktu 

informacyjno- rekrutacyjnego.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe władze powiatu zainteresowane są nawiązaniem 

współpracy z kaŜdym podmiotem w zakresie edukacji i innych dziedzin związanych z 

funkcjonowaniem samorządu powiatowego.  

Powiedział, Ŝe członkowie Zarządu poznali propozycję współpracy przedstawioną przez 

Prezesa Włocławskiego Towarzystwa Naukowego i Kierownika Działu Promocji WSHE i 

zastanowią się nad nią, a jeŜeli taka będzie wola Zarządu wówczas będziemy precyzowali 

zapisy porozumienia dotyczącego współpracy. 

T. Woźnicki- zwrócił się z pytaniem, czy WSHE prowadzi studia zaoczne.  

E. Czubakowski- Prezes WTN- powiedział, ze WSHE prowadzi studia niestacjonarne, na 

których jest dwa razy więcej studentów niŜ na studiach stacjonarnych. Jeszcze raz przedstawił 

zakres współpracy.  

Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie- powiedział, ze ma wątpliwości , czy pracownik 

danej szkoły mógłby otrzymywać wynagrodzenie od danego podmiotu za świadczenie 

konkretnych usług na rzecz tegoŜ podmiotu.      

M. Jabłońska- Kierownik Działu Promocji WSHE- powiedziała, ze rekrutacja powinna zostać 

rozpoczęta w miesiącu maju. Dodała, ze zadaniem tegoŜ pracownika będzie zbieranie 

dokumentów absolwentów, chcących rozpocząć naukę w WSHE, namawianie do nauki w tej 

szkole, rozdawanie materiałów informacyjno- promocyjnych, a wynagrodzenie 

otrzymywałaby za wyniki pracy. Jeszcze raz podkreśliła, ze WSHE pokryje wszystkie koszty 

związane z funkcjonowaniem punktu rekrutacyjnego w danej szkole.    

Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie- powiedział, Ŝe kwestie zatrudnienia 

pracowników szkoły przy tym projekcie naleŜy jeszcze przeanalizować pod względem 

prawnym gdyŜ z tego właśnie punktu widzenia budzi ona największe kontrowersje.   

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków zapoznał się z przedstawioną formą 

współpracy z Włocławskim Towarzystwem Naukowym i postanowił zastanowić się nad nią.   

 

Posiedzenie Zarządu opuścili E. Czubkowski- Prezes Włocławskiego Towarzystwa 

Naukowego i  M. Jabłońska- Kierownik Działu Promocji WSHE.  



 

Przewodniczący Zarządu przeszedł do realizacji 5 punktu porządku obrad. 

 

Ad.5. Rozpatrzenie pisma Tomasza Tomaszewskiego i Jarosława Sztubackiego  z prośbą 

o wsparcie finansowe druŜyny siatkarskiej /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik 

wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ- przedstawiła przedmiotowe pismo. Powiedziała, 

Ŝe nie jest moŜliwe przekazanie dotacji na działalność statutową danej organizacji (druŜyny 

sportowej, klubu, zespołu itp.) bez wygrania konkursu na realizację danego zadania 

publicznego. Dodała, Ŝe istnieje jedynie moŜliwość dofinansowanie drobną kwotą udziału 

druŜyny w konkretnych zawodach o zasięgu ponadgminnym, np. pokrywając koszty podróŜy, 

opłaty wpisowej itp. lub przekazując puchary na organizowane zawody o zasięgu 

ponadgminnym.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił udzielić 

odpowiedzi, Ŝe  nie jest moŜliwe przekazanie dotacji na działalność statutową danej 

organizacji (druŜyny sportowej, klubu, zespołu itp.) bez wygrania konkursu na realizację 

danego zadania publicznego.   

 

 

Ad.6. Rozpatrzenie pisma Dyrekcji i Samorządu Uczniowskiego Zespołu Szkół 

Technicznych w Lipnie w sprawie dofinansowania jednodniowej wycieczki do Poznania, 

planowanej w miesiącu czerwcu dla uczniów szkoły /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik 

Wydziału OKSZ/  

A. Smuzewska- Naczelnik Wydziału OKSZ- przedstawiła przedmiotowe pismo. Powiedziała, 

Ŝe Zespół Szkól Technicznych w Lipnie po raz pierwszy wystąpił o środki na dofinansowanie 

wycieczki dla najlepszych uczniów szkoły w nagrodę. Dodała, Ŝe moŜliwe jest 

dofinansowanie tej uroczystości  poprzez sfinansowanie drobną kwotą np. zakupu biletów 

wstępu.  

Wicestarosta P. Wojciechowski-  powiedział, Ŝe moŜna by rozwaŜyć zorganizowanie 

wycieczki dla wszystkich dobrych uczniów ze szkół prowadzonych przez powiat lipnowski.  

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ- powiedziała, ze jej zdaniem byłoby to zbyt duŜe 

przedsięwzięcie organizacyjne i finansowe dla powiatu.      



Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił dofinansować 

organizowaną przez ZST w Lipnie wycieczkę do Poznania kwotą 450 zł, która moŜe być 

przeznaczona na pokrycie np. kosztów biletów wstępu itp. 

   

Ad.7. RozwaŜenie moŜliwości utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym i znacznym oraz 

dla uczniów z niepełnosprawnościami spręŜonymi i włączeniem jej w strukturę Zespołu 

Szkół Specjalnych w Lipnie /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe przeprowadził rozmowę z Dyrektor Zespołu Szkół 

Specjalnych i pewne sprawy dotyczące powstania oddziału szkoły specjalnej 

przysposabiającej do pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu 

umiarkowanym i znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami spręŜonymi się 

wyjaśniły. Dodał, Ŝe według niego istnieje duŜa niepewność co do liczby uczniów w tym 

oddziale, a koszty jego funkcjonowania trzeba będzie ponosić niezaleŜnie od uczęszczającej 

młodzieŜy. Zaznaczył, Ŝe dodatkowym argumentem przemawiającym za nieutworzeniem tego 

oddziału jest fakt, ze taką rolę pełnią Warsztaty Terapii Zajęciowej, których działalność 

powiat dofinansowuje.  Dodał, ze ma wraŜenie, ze za utworzeniem tego oddziału przemawia 

chęć utrzymania pełnego stanu zatrudnienia w Zespole Szkól Specjalnych, w którym pracują 

nauczyciele z 40-letnim staŜem, a tego tak do końca utrzymać się nie da i konieczność zmian 

w zatrudnieniu w Zespole Szkól Specjalnych z pewnością zajdzie.  

Wicestarosta P. Wojciechowski- powiedział, ze istnieją wątpliwości przemawiające za 

utworzeniem tego oddziału szkoły specjalnej. Dodał, ze do końca maja kaŜdy dyrektor szkoły 

musi dać wypowiedzenia tym wszystkim nauczycielom wobec, których istnieje obawa 

zmiany liczby godzin lub całkowitego braku etatu.  

A.Smuzewska- Naczelnik Wydziału OKSZ- jeszcze raz podkreśliła, ze powiat od stycznia 

2009r. otrzymałby subwencje na tych uczniów, której wysokość uzaleŜniona jest od stopnia 

niepełnosprawności danego ucznia. Dodała, Ŝe moŜemy wystąpić do Ministerstwa Edukacji o 

środki z rezerwy subwencji ogólnej na odprawy dla zwalnianych nauczycieli w przypadku 

likwidacji danej szkoły lub w przypadku, gdy z organizacji wynika obniŜenie stopnia 

organizacji a w konsekwencji tego brak zapewnienia etatu dla danego nauczyciela.   

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe najprawdopodobniej zostaną zlikwidowane wszelkie 

branŜowe przywileje tj. karta Nauczyciela, czy fundusze socjalne.  



Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie uznał, ze nie widzi 

moŜliwości utworzenia Szkoły Specjalnej przysposabiającej do pracy dla uczniów z 

upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym i znacznym oraz dla uczniów z 

niepełnosprawnościami spręŜonymi i włączeniem jej w strukturę Zespołu Szkół Specjalnych 

w Lipnie. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na 

wykonanie w 2008 roku zadania publicznego pn. ,,Organizacja Powiatowych Igrzysk 

MłodzieŜy Szkolnej szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. 

Prowadzenie powiatowego współzawodnictwa szkół oraz gmin Powiatu Lipnowskiego” 

związanego z realizacją zadań samorządu powiatu przez organizacje pozarządowe i inne 

podmioty prowadzące działalność poŜytku publicznego /ref. Pani A. SmuŜewska – 

Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. Smuzewska-  Naczelnik Wydziału OKSZ- powiedziała, Ŝe w dniu 11 kwietnia 

20008r.odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej ds. rozpatrzenia ofert na wykonanie w 

2008r. zadania publicznego  pn. ,,Organizacja Powiatowych Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej 

szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. Prowadzenie powiatowego 

współzawodnictwa szkół oraz gmin Powiatu Lipnowskiego” związanego z realizacją zadań 

samorządu powiatu przez organizacje pozarządowe i inne podmioty prowadzące działalność 

poŜytku publicznego. Wskazała, ze na ogłoszony  przez Zarząd Powiatu w Lipnie konkurs 

wpłynęła tylko jedna oferta Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego z siedzibą w 

Lipnie, która przeszła pozytywnie ocenę formalną i merytoryczną i powołana komisja 

Konkursowa wybrała właśnie ten podmiot.  Dodała, ze został przygotowany projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie.  Dodała, ze decyzją Zarządu kwota dotacji na to zadanie określona 

została na 10 tys. zł + 2 tys. na uroczyste zakończone roku sportowego.   

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie:  

sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na wykonanie w 2008 roku zadania 

publicznego pn. ,,Organizacja Powiatowych Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej szkół 

podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. Prowadzenie powiatowego 

współzawodnictwa szkół oraz gmin Powiatu Lipnowskiego” związanego z realizacją zadań 

samorządu powiatu przez organizacje pozarządowe i inne podmioty prowadzące działalność 

poŜytku publicznego przekazując to zadanie do realizacji Powiatowemu Szkolnemu 

Związkowi Sportowemu w Lipnie./ uchwała stanowi zał. nr 2 do nin. protokołu/.  



     

 

Ad. 9. Omówienie powołania pełnomocnika lub osoby uprawnionej dla rozwiązania 

sytuacji warsztatów szkolnych  ZST w Lipnie i powołania Centrum Kształcenia 

Praktycznego   /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

Przewodniczący Zarządu- zaproponował Panią Ewę Juszczyk – Dyrektor Zespołu Szkół 

Technicznych w Lipnie na pełnomocnika dla przygotowania organizacji pracy Centrum 

Kształcenia Praktycznego.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie: 

upowaŜnienia Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Lipnie do przygotowania arkusza 

organizacyjnego Centrum Kształcenia Praktycznego w Lipnie na rok szkolny 2008/2009 

/uchwała stanowi zał. 3 do nin. protokołu/.   

   

Ad. 10. Rozpatrzenie pisma Kujawsko-Pomorskiego Doradztwa Rolniczego w 

Minikowie w sprawie wsparcia organizacji Targów Turystyczno-Ogrodniczych ,,Lato na 

wsi 2008”, planowanych na dzień 11 maja 2008 r. /ref. Pani J. Daroszewska – Kierownik 

Zespołu ds. Rozwoju Lokalnego i Promocji/ 

Przewodniczący Zarządu Powiatu w Lipnie przedstawił przedmiotowe pismo. Powiedział, Ŝe 

rozmawiał na ten temat z Kierownikiem Zespołu ds. Rozwoju Lokalnego i Promocji, którego  

pracownicy wyliczyli, ze koszt udziału powiatu w tych targach kształtowałby się na poziomie 

około 1500 zł. np. pokrywając koszty transportu i wyŜywienia reprezentacji powiatu.  Dodał, 

Ŝe w bieŜącym roku zaplanowano organizację kilku duŜych przedsięwzięć o charakterze 

kulturalno-promocyjnym, na których organizację przede wszystkim naleŜy zabezpieczyć 

środki finansowe  i wobec powyŜszego zaproponował rozpatrzyć pismo negatywnie.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków mimo zadowolenia z dotychczasowej 

współpracy, nie jest zainteresowany udziałem Powiatu Lipnowskiego w organizacji 

tegorocznych Targach Turystyczno-Ogrodniczych ,,Lato na wsi 2008”.  

 

Ad. 11. Ustalenie propozycji terminu i porządku obrad XX sesji Rady Powiatu w Lipnie 

– zaopiniowanie projektów uchwał kierowanych na tę sesję: 

      - projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z 

wykonania budŜetu Powiatu Lipnowskiego na 2007 rok oraz absolutorium dla 



Zarządu Powiatu w Lipnie z tytułu wykonania budŜetu na 2007 rok /ref. Pani B. 

Małkiewicz – Skarbnik Powiatu/ 

      - projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXV/171/2005 z dnia 22 kwietnia 2005 roku w sprawie ustalenia źródeł dochodów 

własnych i ich przeznaczenia oraz wskazania jednostek budŜetowych, które utworzą 

rachunek dochodów własnych /ref. Pani B. Małkiewicz – Skarbnik Powiatu/ 

      - projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie realizacji projektu ,,VI 

Sympozjum  Naukowe” Edukacja medialna, młodzieŜ, wartości – nieuczesanych 

myśli kilka”/ref. Pani J. Daroszewska – Kierownik Zespołu ds. Rozwoju Lokalnego i 

Promocji/ 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie pełnienia przez Powiat 

Lipnowski roli beneficjenta oraz partnera w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki w latach 2008-2013 /ref. Pani J. Daroszewska – Kierownik Zespołu 

ds. Rozwoju Lokalnego i Promocji/ 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie wystąpienia do Kuratora 

Oświaty o wyraŜenie zgody na włączenie Centrum Kształcenia Praktycznego w 

Zespół Szkół Technicznych im. Ziemi Dobrzyńskiej w Lipnie /ref. Pani A. SmuŜewska 

– Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

Przewodniczący Zarządu-  zaproponował, by XX sesja Rady Powiatu w Lipnie odbyła się 23 

kwietnia o godz. 13,00 w Zespole Szkól w Dobrzyniu n/W. Poprosił o przedstawienie 

projektów uchwał kierowanych na tę sesję Rady Powiatu w Lipnie.   

B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie- przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmian 

w budŜecie Powiatu Lipnowskiego na 2008r, w sprawie: rozpatrzenia sprawozdania z 

wykonania budŜetu Powiatu Lipnowskiego na 2007 rok oraz absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Lipnie z tytułu wykonania budŜetu na 2007 rok, w sprawie: ustalenia źródeł 

dochodów własnych i ich przeznaczenia oraz wskazania jednostek budŜetowych, które 

utworzą rachunek dochodów własnych oraz w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej 

poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 

sfinansowanie planowanego deficytu  budŜetu Powiatu Lipnowskiego na 2008r. na 

sfinansowanie wydatków inwestycyjnych pn,, Termomodernizacja budynków Zespołu Szkól 

w Skępem”. /projekty uchwał stanowią zał. nr 4, nr 5, 6 i 7 do nin. protokołu/.   

Przewodniczący Zarządu przedstawił projekty uchwał w sprawie: realizacji projektu ,,VI 

Sympozjum  Naukowe” Edukacja medialna, młodzieŜ, wartości – nieuczesanych myśli kilka”, 



pełnienia przez Powiat Lipnowski roli beneficjenta oraz partnera w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki w latach 2008-2013, wystąpienia do Kuratora Oświaty o 

wyraŜenie zgody na włączenie Centrum Kształcenia Praktycznego w Zespół Szkół 

Technicznych im. Ziemi Dobrzyńskiej w Lipnie. / projekty uchwał stanowią zał. nr  8, 9 i 10 

do nin. protokołu/.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił wystąpić do 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Lipnie z wnioskiem o zwołanie na dzień 23 kwietnia 

2008r. na godz. 13,00 w Zespole Szkól w Dobrzyniu b/W XX sesji Rady Powiatu w Lipnie, 

pozytywnie opiniując projekty uchwał kierowane na tę sesję.  

 

Ad. 13. Sprawy róŜne 

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe wpłynęło wezwanie do zapłaty od radcy prawnego 

firmy Wiksbud za wykonaną w Zespole Szkól w Lipnie inwestycję kierowane do Zespół 

Szkół w Lipnie. Dodał, Ŝe do 18 kwietnia br. ma zostać wykonana opinia biegłego sądowego, 

po której zostaną podjęte wszelkie czynności związane z tą kwestią.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków zapoznał się z przedmiotowym pismem.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Lipnie 

zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie w dniu 14 kwietnia 2008r.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:  

Justyna Śliwi ńska      

 


